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27 січня під головуванням Миколи Данилейка відбулося засідання постійної комісії
обласної ради з питань промислової політики, підприємництва та інвестицій, в роботі
якого взяв участь перший заступник голови обласної ради Володимир Онищенко.

  

Розглянуто та підтримано внесення на розгляд сесії питань про забезпечення виконання
постанов Національної комісії регулювання електроенергетики України, про план роботи
обласної ради на 2011 рік, про продовження дії обласної програми надання депутатами
обласної ради допомоги мало захищеним громадянам.

  

Депутат Геннадій Коваленко, представник фракції «Фронт змін»,  як позицію фракції
заявив незгоду із запланованим підвищенням тарифів. Замість підвищення тарифів на
послуги централізованого опалення та постачання гарячої води, фракція пропонує
обласним комунальним підприємствам “Полтаватеплоенерго”, “Лубнитеплоенерго”,
“Миргородтеплоенерго” впроваджувати більш дієві заходи з енергозбереження у
системах теплопостачання міст та районів, вказуючи на негативний стан тепломереж,
зокрема,  у місті Полтаві.  Про необхідність більш дієвих заходів із енергозбереження
говорив і депутат Анатолій Трефілов.      

  

Перший заступник начальника Головного управління житлово-комунального
господарства облдержадміністрації Олександр Тонков відмітив, що проблема
енергозбереження  в галузі житлово-комунальних послуг потребує комплексного
вирішення із залученням коштів населення. Заступник генерального директора
Полтавського обласного комунального виробничого підприємства теплового
господарства “Полтаватеплоенерго” Володимир Семирот зазначив, що протягом 2010
року підприємством було використано 17,7 млн.грн. на енергозберігаючи заходи, але
через невідповідність тарифів на житлово-комунальні послуги та вартості послуг, що
надаються підприємствами галузі,  витрачено значно менше коштів, ніж було
заплановано.

  

 1 / 1


